
Strokovna vzgoja in še kaj
Razgovor z Dušanom Miheličem, predsednikom združenja vojaških starešin v Savskem naselju
Mesto in vloga vašega združenja

v družbeno političnem nvljenju
.Savskefa naselja?

»Združenje rezerrnih vojaSkih
starešin Savskega naselja je šlevilč-
no precej močna organizacija, saj
vkljufiuje vse rezervne vojaške sta-
rešine z območja naselja. ?red le-
ti je bilo to naselje nastanjeno pre-
težno z vojaškimi osebami oziro-
ma njihovimi družinami. Sedaj, po
prevedbi starejših oficirjev v po-
koj, je Savsko naselje močno na-
seljeno z vojaškimi upokojenci. To
dejstvo se odraža tudi v družbeno
političnem življenju. Skoraj v vseh
organizacijah, predvsem v ZB NOV,
voj. vojnih invalidov, Socialistični
zvezi, so člani našega združenja ze-
lo aktivni, nekje celo edinl delavci
v odborih organizacij. Pri lansko-
letnih volitvah za občinske, repub-
liške in zvezne organe so naši čla-
ni aktivno sodelovali v raznih ko-
misijah. odborih itd. in tako pri-
nomogli k čimboijši izvedbi voli-
tev.

Vse to pripovedujem zato, ker
mislim, da se pri ocenjevanju de-
la našega združenja često gleda
preozko, ocenjuje se samo uspeh
strokovnega pouka članstva. pozab-
lja pa se na družbenO-politično de-
lo naših članov v organizacijah
Savskega naselja«

Kakšen je v letnšnjem Irtu od-
»v pri iivajanju programa stro-
kovne vxg«je?

»V prejšnjih letih Je bil obisk
naših predavanj in drugih oblik
strokovne vzgoje slnbSi, ker pouk
ni bil prilagojen strukturi ilanst-
va. Predavanja so bila enaka za
vse rezervne starešine, ne glede na
čin, rod ali specialnost, xato Je bi-
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lo, posebno pri oficirjih viSjih &•
nov, zanimanje slabše.

LetoSnja v resnici zelo kralJtetn«

predavanja, oziroma dobro izbra-
ne teme, so pritegnile v Dom SLA
večino našib članov; obisk je bil
od predavanja do predavanja več-

Pozdravljam letošnji način ob-
vezne vzgoje rezervnih vojaških sta-
rešin po rodovih in sluzbah, kljub
nekaterim začetnlm težavam, za
katere verjamem, da jih v prihod-
nje ne bo. To se v glavnem nana-
ša na čas, T katerem se strokovni
pouk izvaja. Cutiti je, da se neka-
teri ne strinjajo z izvajanjem pro-
grama v prostem času ob sobotah
popoldne in nedeljo dopoldne.
Upam, da se bo tudi za ta prob-
lem v prihodnje našla prikladna
rešitev. Cutiti je, da se nekateri
skušajo izogniti strokovni vzgoji,
saj so opravičila precej številna,
tako da se dobiva vtis, da- nekate-
ri za strokovni pouk niso zaintere-
sirani. Mislim, da bi Ijudje na
važnejših mestih v podjetjih in
ustanovah mofali biti prvenstveno
zainteresirani za reden obisk voja-
Ske vzgoje, ravno ti se pa najpogo-
steje opravičujejo z službeno od-
sotnostjo.«

Kaj (e je pritegnilo v delo orga-
nizacije rez. voj. siarešin?

»Bil sem aktivni vojni starešina,
takoj po prevedbi sem se vključil
v delo takratne organizacije ZROP,
kot svojo stanovsko oziroma stro-
kovno organizacijo. Stirl leta sem
bii tajnik, sedaj pa sem leto dni

predsednik krajevnega združenj«
Savsko naselje.

Imamo 7 članski odbor in »si
smatramo svoje delo za odgovorno
in važno. Sodelovanje članov od-
bora je dobro, vendar so nekateri
preobremenjeni s svojimi »sako-
dnevnimi posli.

Največje težave nara povzročajo
stareSine, ki se ob preselitvi ne
prijavljajo oziroma odjavljajo, ta-
ko da nam evidenca' članstva ne-
koliko šepa. Zato smo sklenili, da
nam bo ena prvih in glavnih nalof -',
v letošnjem letu izpopolniti evt- j
denco članstva.

Opozoril bl vse rezervne vojaške
starešine Savskega naselja, da ima-
mo vpeljano dežurstvo vsak torek
od 17. do 18. ure v prostorih Kra-
jevne skupnosti, Belokranjska 6. V
tem času naj se člani obračajo na
dežumega z vsemi problemi, kl M
nanašajo na delo in članstvo v na-
šem združenju.«


